

Title (en)

WIRE STRAINER.

Title (de)

DRAHTSPANNER.

Title (fr)

TENDEUR POUR FIL DE FER.

Publication

EP 0006947 A1 19800123 (DE)

Application

EP 78900267 A 19790606

Priority

CH 1403277 A 19771116

Abstract (en)

[origin: WO7900296A1] A wire strainer comprises a multi-face bolt (2) of which one extremity is shaped like a disc (1), having a groove (3) for receiving the wire, respectively introducing the wire into a hole (4) of the bolt. The strainer is provided with a security device (10) for maintaining the tension of the wire. The strainer can be used either for straining wires or for binding and straining two wires together.

Abstract (fr)

Un tendeur pour fil de fer comprend un boulon (2) a plusieurs faces dont une des extremites est en forme de disque (1), presentant une fente (3) pour l'admission du fil de fer et pour l'introduction du fil de fer dans un trou (4) du boulon. Le tendeur comprend une securite (10) pour maintenir la tension du fil de fer. Le tendeur peut servir ou a tendre des fils de fer ou a lier et tendre deux fils de fer ensembles.

IPC 1-7

F16G 11/12

IPC 8 full level

F16G 11/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

F16G 11/12 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

WO 7900296 A1 19790531; AU 4166078 A 19790524; BE 872062 A 19790316; CA 1097323 A 19810310; CH 625013 A5 19810831;
EP 0006947 A1 19800123

DOCDB simple family (application)

CH 7800039 W 19781114; AU 4166078 A 19781116; BE 191767 A 19781116; CA 316325 A 19781116; CH 1403277 A 19771116;
EP 78900267 A 19790606